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Verslag openbare vergadering Dorpsraad Broekhuizen-Broekhuizenvorst op 
15 december 2022 

1. Opening 

Voorzitter H. van Wylick heet de aanwezigen van harte welkom. 
Afmeldingen zijn ontvangen van G. Gielen, P. van Gool, J. Hermans, P. Keltjens, A. van der Wijst,  

2. Verslag vorige vergadering (28 september 2022) / Ingekomen stukken 

Vanuit de “ontgrinders/zandwinners waren er geen vragen gesteld of ontwikkelingen bekend bij de gemeente. 
Gemeente volgt hierin het nieuwe beleid van de provincie: als er nog ontgrindingen plaatsvinden, dan moet 
dat in de oude Maasarmen gebeuren. 

Verdere opmerkingen zijn verwerkt in het verslag. 

Verslag wordt verder goedgekeurd. 
 

  3. Mededelingen / stand van zaken / vorderingen o.a. 

* Herinrichting Loswal 
Op 29 september jl. heeft de werkgroep een toelichting gehad op het eerste schetsontwerp van de 
landschapsarchitect. Hierover heeft een terugkoppeling plaatsgevonden met de wethouder. 

Om plannen uiteindelijk te laten landen en daarbij de visie van het verhaal van de landschapsarchitect te 
dragen, zijn financieel middelen erg belangrijk. Er is een budget maar de werkgroep wil dit graag 
verhogen. Hiervoor is een subsidie aangevraagd. Het ziet er erg positief uit maar er moeten nog een 
aantal punten worden ingevuld. 
  
Een daarvan is het belang van de kwaliteitsimpuls in samenhang met de aanliggende ondernemers. 
De werkgroep wil het gesprek aangaan met enkel de aanliggende ondernemers. Er wordt gezocht naar 
de verbinding tussen de ondernemers en de kwaliteitsimpuls; kunnen/willen zij iets betekenen in of aan 
de planvorming. Dit kan heel breed worden gezien. 
 
In januari 2023 wordt e.e.a. vervolgd. 
Als de schets een meer definitief karakter heeft, vindt presentatie aan de Dorpsraad plaats. 
 

* Hoogwaterkering Veerweg Broekhuizen 
P. van Gool heeft een update gestuurd over het waterkering/rioolprobleem van Veerweg 15, 17 en 19: 
de provincie heeft in overleg met de gemeente een oplossing bedacht: putten in de tuinen met een klep 
die bij hoog water het riool afsluit, en een pomp die in dat geval het rioolwater over de waterkering heen 
de Maas in pompt. Dit is dezelfde oplossing als voor het hoofdriool op de Veerweg. 
De heren J. Maka van de Provincie en H. Sillekens van de gemeente komen deze oplossing morgen 
(14/12) toelichten. 
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* Woningbouw 
Er is contact geweest met de wethouder: project Luischhof 2/3 gaar niet door, o.a. vanwege het feit dat 
de grond niet in eigendom is van de gemeente. 
Perceel in Broekhuizenvorst (achter het voormalige gemeentehuis Broekhuizen) is destijds door de 
gemeente aangekocht voor woningbouw. 
De voortgang heeft langer geduurd vanwege recente uitspraken hoe gemeenten om moeten gaan met 
eigen gronden (Didam arrest) 
Plannen maken (inrichting) voor dit perceel: in overleg met de inwoners en in samenwerking met de 
projectontwikkelaar. Datum 19 december 2022. 
We missen nog informatie: Waarom HVG als projectontwikkelaar? 
H. van Wylick vraagt dit na bij de gemeente! 

* Uitbreiding Kasteel Ooijen 
Uitbreiding en vernieuwing Kasteel Ooijen baart zorgen. 
Navraag bij wethouder Beurskens: Afspraken die destijds gemaakt zijn, staan volgens hem nog altijd. Bij 
gemeente en provincie zijn geen wijzigingen bekend. Hij gaat e.e.a na en komt hierop terug. 

* Verkeersproblematiek Broekhuizen-Broekhuizenvorst 

Hoofd verkeer bij de gemeente is een tijdje uit de running vanwege ziekte en nu blijven een aantal 
onderwerpen liggen! 

Wegbewijzering naar de parkeerplaatsen voldoet niet of staat op de verkeerde plaats. Op de Loswal is 
een parkeerverbod. Aangekaart bij de gemeente: bebording kost teveel.   

Oversteek Veerweg naar fietspad! Hier komt een vluchtstrook voor fietsers. Wanneer is niet bekend. 

Oversteken vanaf de dijk in Broekhuizenvorst: 
Volgens de gemeente is de situatie duidelijk! 

3 Oktober a.s. vindt een gesprek plaats tussen Buurtschap Ooijen / Lamb Weston / Wethouder over 
snelheid Blitterswijckseweg en voetpad. 
Dit gesprek is niet doorgegaan; er is nog geen nieuwe datum geprikt! 

Fietspad hoek Meester Bergerstraat – Stokterweg: er moet worden nagegaan of er geen kabels in de 
grond zitten; dan kan de hoek gewijzigd worden. 

* Duo fiets 
J. Peeters en R. Cornelissen hebben de Duo fiets uitgeprobeerd. 
Wordt vervolgd. 

 

4. Wat verder ter tafel komt / rondvraag en sluiting 

- M. Hermans: blij met de afrastering langs het nieuwe fietspad. 

- J. Frencken: hij waarschuwt dat met de openbare aanbesteding voor het gebied de hekken mogelijk 
weer weg moeten, omdat het gebied als een geheel wordt gezien. 

- Per 1 januari 2023 neemt Tiny Bartels afscheid als secretaris van de Dorpsraad. 
Geen reactie gekregen op onze oproep voor nieuwe bestuursleden. 

- Trottoir Toon Reijndersstraat naar Broekhuizerweg heeft aandacht van de gemeente. 

- Vanaf Blitterswijck tot de gemeentegrens Horst aan de Maas wordt de inrichting van de weg 
aangepast. 
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- R. van Leendert: is er in het Dorpsradenoverleg ook contact over zaken waar we hier tegenaan lopen 
(bijv. verkeer)? 
H. van Wylick: dat is zo en komt ook daar geregeld aan de orde. 

- A. Wassenburg gaat wat de plichten en de rechten van de gemeente zijn ten opzichte van de 
Dorpsraad. 

Niets meer aan de orde zijnde, dankt H. van Wylick de aanwezigen voor hun inbreng en sluit te 
vergadering. 

Volgende vergadering is op woensdag 22 maart 2022 in Broekhuizen 

 

T. Bartels 
Secretaris Dorpsraad Broekhuizen - Broekhuizenvorst 


